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Z A P I S N I K 
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga, 

održane dana 28. rujna 2023. godine, 
u Gradskoj vijećnici Grada Preloga,  

Glavna 35, Prelog, s početkom u 18,00 sati. 
 

 
Sjednicu je sazvao gosp. ĐURO UJLAKI – predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Preloga, pozivom KLASA:  021-05/23-01/41, URBROJ: 2109-14-01-23-01, dana 22. 
rujna 2023. godine.  
 

SJEDNICI SU PRISUTNI VIJEĆNICI: Anica Antolek Hrgar, Božidar Glavak, Mario 
Horvat, Zdravko Kvakan, Snježana Ladić, Nikola Madić, Ivana Martinec Novak, 
Margit Mirić, Anica Naranđa, Josip Novak, Đuro Ujlaki, Ana Vojsk Kemec i Mario 
Vrbanec. 
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik Grada Preloga), 
Miljenka Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti), 
Miroslav Hržić (pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada i projekte), Željko Poredoš 
(pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije), Sandra Hlišć (voditeljica 
Odsjeka za financije i proračun), Siniša Radiković (direktor GKP Pre-kom d.o.o.) i 
Mladen Križaić (privremeni ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Prelog).  
 
SJEDNICI SU PRISUTNI NOVINARI: medjimurski.hr, Međimurske novine, List 
Međimurje, Studio M i Studio Vipro. 
 
Gosp. UJLAKI ĐURO – PREDSJEDNIK Gradskog vijeća Grada Preloga, otvara 13. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
PREDSJEDNIK daje na prihvaćanje zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
Predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga prihvatilo zapisnik 
sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
AKTUALNIH 30 MINUTA: 
 
Gosp. Nikola Madić postavio je pitanje o usporivačima brzine u ulicama Antuna 
Mihanovića, Stjepana Mlinarića, Kneza Domagoja te ulicama na području Juga. 
Postavio je i pitanje o gradnji, odnosno obnovi postojećih pratećih objekata u Parku 
Mladosti u Prelogu.  
 
Gosp. Josip Novak postavio je pitanje o uređenju prostora vezova na Marini Prelog te 
uređenju obale uz novopostavljene nadstrešnice na prostoru Marine. Postavio je i 
pitanje o regulaciji, odnosno usporavanju prometa u ulici Matije Gupca u Prelogu.  
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Gosp. Zdravko Kvakan postavio je pitanje o trošku organizacije Festivala balona u 
Prelogu te o vrijednosti izgrađene Aglomeracije Donja Dubrava na području Preloga, 
odnosno o visini uloženih sredstava Grada Preloga u ovaj projekt.  
 
Gđa. Margit Mirić postavila je pitanje o tijeku radova na dogradnji Dječjeg vrtića 
Fijolica u Draškovcu te pitanje o tijeku radova na Sportskom parku u Oporovcu kao i 
o građevinskom zemljištu preko puta Sportskog parka u Oporovcu.  
 
Gđa. Ana Vojsk Kemec postavila je pitanje o nastavku uređivanja pješačko 
biciklističkih staza i dječjih igrališta u mjestu Cirkovljan.  
 
Gđa. Ivana Martinec Novak postavila je pitanje o mogućnosti organiziranja dnevnog 
boravka za osobe treće životne dobi kao i o završetku radova na zgradi POS – a u 
Prelogu te o tijeku pregovora o preseljenju sa stanarima u zgradi na adresi Glavna 65 
u Prelogu.   
 
Gosp. Mario Horvat postavio je pitanje hoće li se odlukom da Osnovna škola Prelog 
kreće u nastavnu godinu sa jednosmjenskom nastavom dovesti u pitanje dogradnja 
škole. Postavio je i pitanje o imenovanju andragoškog voditelja Pučkog otvorenog 
učilišta Prelog.   
 
Gosp. Mario Vrbanec postavio je pitanje o organizaciji parkirališta, odnosno 
prometnih rješenja u Ulici Kneza Branimira te uz Trg Slobode u Prelogu. Postavio je i 
pitanje o radovima na radovima u Čehovcu na postavljanju elektroenergetskih 
kablova, odnosno da li se i taj projekt mogao realizirati prilikom uređenja mjesta 
Čehovec prije nekoliko godina.  
 
Gđa. Anica Naranđa postavila je pitanje o preuzimanju osnivačkih prava nad 
osnovnim školama u Prelogu te pitanje o dogradnji Osnovne škole Prelog.  
 
Gđa. Snježana Ladić je postavila pitanje o izgradnji distributivnog centra za voće i 
povrće na području Preloga te o rješavanju zemljišta za izgradnju takvog centra. 
Ustvrdila je također da je na prošloj sjednici Gradskog vijeća gradonačelnik prekršio 
Kodeks ponašanja Gradskog vijeća. 
 
Gosp. Božidar Glavak postavio je pitanje o mogućnosti realizacije projekta dogradnje 
Područne škole Cirkovljan i Dječjeg vrtića u Cirkovljanu. Postavio je i pitanje o 
uređenju, tj. popravku fontane na Trgu sv. Lovre u Cirkovljanu. 
  
Gđa. Anica Antolek Hrgar postavila je pitanje o mogućnosti uvođenja mjera pomoći 
za socijalno ugrožene osobe na području Preloga. Postavila je i pitanje o projektima 
na području Preloga, projektima zaobilaznice i dogradnje Srednje škole Prelog.   
 
Na postavljena pitanja odgovorio je gosp. LJUBOMIR KOLAREK – gradonačelnik. 
 
PREDSJEDNIK predlaže dnevni red kao u pozivu za sjednicu. 
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D N E V N I    R E D 
 
 

1. Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2023. godine). 
2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada 

Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine. 
3. Donošenje Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora 

Grada Preloga.  
4. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Preloga.  
5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna 

Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu.  
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 

prihvatilo tako predložen dnevni red. 
 
 

TOČKA 1.  
 
 

Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2023. godine) s obrazloženjem, 
vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada. 
 
U raspravi su sudjelovali Snježana Ladić, gradonačelnik Ljubomir Kolarek te Mario 
Horvat. Snježana Ladić postavila je pitanje o cijeni zemljišta na području Preloga 
prodanog tvrtki Eurobeton d.d. te će na to pitanje biti poslan pismeni odgovor. 
Također je zatražila i pisani odgovor o prihodima tvrtke Marina Prelog d.o.o od najma 
ugostiteljskog objekta, najma kućica i najma vezova.  
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga primilo na znanje 
Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2023. godine).   
 
Izvješće o radu gradonačelnika (siječanj – lipanj 2023. godine) u cijelosti se 
nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 
 

TOČKA 2.  
 
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga 
za razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine s obrazloženjem, vijećnici su primili uz 
poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i zapisnik sa sjednice 
Odbora za financije i proračun održane 26.09.2023. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 26.09.2023. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna 
Grada Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine. 
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Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek.  
 
U raspravi su sudjelovali Mario Vrbanec, Sandra Hlišć te gradonačelnik Ljubomir 
Kolarek.   
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
Proračuna Grada Preloga za razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine. 
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a kao „SUZDRŽAN“ 6 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga donijelo Odluku 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga za razdoblje od 
01.01.- 30.06.2023. godine. 
 
Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Preloga za 
razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine u cijelosti se nalazi u privitku ovog 
zapisnika te čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 3.  
 
 

Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Grada 
Preloga s obrazloženjem, vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na 
internet stranici Grada. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek koji je kao datum 
izbora predložio 05.11.2023. godine.  
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove 
vijeća mjesnih odbora Grada Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Grada 
Preloga. 
 
Odluka o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Grada Preloga u 
cijelosti se nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 4.  
 
 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge 
sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Preloga s obrazloženjem, 
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vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i 
zapisnik sa sjednice Odbora za komunalno gospodarstvo održanima 26.09.2023. i 
28. 9. 2023. godine.  
 
Odbor za komunalno gospodarstvo na sjednicama održanima 26.09. i 28.09.2023. 
godine dao je pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu 
pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Preloga. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek, predloživši 
amandman na prijedlog Odluke, na način da se u članku 6. Prijedloga Odluke 
umjesto riječi „01. srpnja 2024. godine“ stave riječi „01. siječnja 2024. godine“. 
 
U raspravi je sa dodatnim objašnjenjem i obrazloženjem sudjelovao Siniša Radiković, 
a u raspravi je sudjelovao i Božidar Glavak.   
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog amandmana na Odluku o izmjenama 
Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 
Grada Preloga i to tako da se u članku 6. Prijedloga Odluke umjesto riječi „01. srpnja 
2024. godine“ stave riječi „01. siječnja 2024. godine“. 
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a kao „SUZDRŽAN“ 6 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga prihvatilo 
amandman na Odluku o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge 
sakupljanja komunalnog otpada na području Grada Preloga i to tako da se u 
članku 6. Prijedloga Odluke umjesto riječi „01. srpnja 2024. godine“ stave riječi 
„01. siječnja 2024. godine“. 
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje izmijenjen prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o 
načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Grada 
Preloga.  
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a kao „SUZDRŽAN“ 6 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga prihvatilo Odluku 
o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 
otpada na području Grada Preloga. 
 
Odluka o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području Grada Preloga u cijelosti se nalazi u privitku 
ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 5.  
 
 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu s obrazloženjem, vijećnici 
su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i zapisnik sa 
sjednice Odbora za prostorno uređenje održane 26.09.2023. godine.  
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Odbor za prostorno uređenje na sjednici održanoj 26.09.2023. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi V. izmjena i 
dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi 
V. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu. 
 
„ZA“ je glasalo 13 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja dijela naselja Jug u Prelogu. 
 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi V. izmjena i dopuna Detaljnog plana 
uređenja dijela naselja Jug u Prelogu u cijelosti se nalazi u privitku ovog zapisnika 
te čini njegov sastavni dio. 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati.  
 
NAPOMENA: Sjednica je tonski snimana, te tonski zapis čini sastavni dio ovog 
zapisnika, a dostupan je u Upravi Grada Preloga i na internetskoj stranici Grada 
Preloga www.prelog.hr. 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PRELOGA 
 
 

       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 
        Ujlaki Đuro, dipl.ing.stroj. 
        PROČELNICA: 
Radović Miljenka, mag.iur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.prelog.hr/

